
计算机工程 2011, 37(24) 74-76 DOI:    10.3969/j.issn.1000-
3428.2011.24.024  ISSN: 1000-3428 CN: 31-1289/TP            

Previous Articles    Next Articles 

本期目录 | 下期目录 | 过刊浏览 | 高级检索                                                            [打印本页]   [关闭] 

网网网网络络络络与与与与通信通信通信通信 扩扩扩扩展功能展功能展功能展功能 

本文信息

Supporting info 

PDF(273KB)

[HTML] 下载 

参考文献[PDF] 

参考文献 

服务与反馈

把本文推荐给朋友   

加入我的书架 

加入引用管理器 

引用本文 

Email Alert 
文章反馈 

浏览反馈信息 

本文关键词相关文章

单载波频分复用

动态子载波分配

贪婪算法

比例约束

比例公平

本文作者相关文章

李一兵

张旭

高振国

PubMed

Article by Li, Y. B. 

Article by Zhang, X. 

Article by Gao, Z. G. 

SC-FDMA动态动态动态动态子子子子载载载载波分配算法波分配算法波分配算法波分配算法

李一兵 李一兵 李一兵 李一兵 
a
，，，，张张张张 旭  旭  旭  旭 

a
，高振，高振，高振，高振国国国国    

b

(哈尔滨工程大学 a. 信息与通信工程学院；b. 自动化学院，哈尔滨 150001)

摘要摘要摘要摘要： 基于单载波频分复用系统，提出一种应用于动态子载波分配方案的算法。在动态分配过程中，利用约束

条件实现信道资源对各用户终端的公平分配，以此完成比例约束算法设计，并对其进行简化。实验结果表明，该

算法能在提升系统总容量的同时保证公平性，其简化算法具有较好的分配性能和较低的计算复杂度。
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Dynamic Subcarrier Allocation Algorithm for SC-FMDA

LI Yi-bing a, ZHANG Xu a, GAO Zhen-guo b 

(a. College of Information and Communication Engineering; b. College of Automation, Harbin 
Engineering University, Harbin 150001, China) 

Abstract: In this paper, a proportional rate constraints algorithm based on single carrier frequency 
division multiple access system, used for dynamic subcarrier allocation is proposed. The proposed 
algorithm utilizes appropriate allocation constrains to achieve the channel capacity resources allocation 
fairness for each user, thereby realizing the design of proportional rate constraints algorithm. On this 
foundation, a simplified algorithm is also proposed. Experimental results show that the algorithm can 
effectively improve the system capacity and guarantee the fairness, its simplified algorithm have good 
distribute performance and low calculation complexity.

Keywords: Single Carrier Frequency Division Multiple Access(SC-FDMA)   Dynamic Subcarrier 
Allocation(DSA)   greedy algorithm   proportion constraint   proportion fair   
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